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Προς:  Υπουργό Παιδείας, Δια Βίου Μάθησης & 
Θρησκευμάτων, κα Άννα Διαμαντοπούλου

             
ΘΕΜΑ: Αποκατάσταση  αδικίας  εις  βάρος  των  φοιτητών  και  αποφοίτων  των  τμημάτων 
Πληροφορικής και Επιστήμης Υπολογιστών

Κυρία Υπουργέ,
 

Η κυβέρνηση της Ν.Δ. και συγκεκριμένα ο τότε Υφυπουργός  κ. Λυκουρέτζος, μεθόδευσε 
-εισηγήθηκε στη Βουλή και κατάφερε να αποσπάσει την ψήφο της πλειοψηφίας, της Ν.Δ.  για 
μια  τροπολογία,  που  πιστοποιούσε  τη  διδακτική  επάρκεια  μόνο  για  τους  απόφοιτους  του 
τμήματος  Διδακτικής  της  Τεχνολογίας  και  Ψηφιακών  Συστημάτων  του  Πανεπιστημίου 
Πειραιά, τη στιγμή που πολλά Τμήματα Πληροφορικής και Επιστήμης Η/Υ έχουν ανάλογα ή 
περισσότερα παιδαγωγικά μαθήματα στο πρόγραμμα σπουδών τους . 

Συγκεκριμένα  στην  παράγραφο  1  του  άρθρου  39  του  νόμου  3794  που  ψηφίστηκε  στις 
04/09/2009 αναφέρεται ότι: «Στην παράγραφο 2 του άρθρου 8 του ν. 3194/2003 (ΦΕΚ 267 
Α΄) προστίθεται ο κλάδος ΠΕ40 Ισπανικής Γλώσσας και από τον κλάδο ΠΕ19 Πληροφορικής 
Πανεπιστημιακών  Ιδρυμάτων  το  Τμήμα  Διδακτικής  της  Τεχνολογίας  και  Ψηφιακών 
Συστημάτων του Πανεπιστημίου.»

 Στη σχετική συζήτηση στη Βουλή καταγγείλαμε  τον χωρίς δικαιολογία αποκλεισμό των 
άλλων τμημάτων Πληροφορικής και Επιστήμης Υπολογιστών και στηλιτεύσαμε την επιμονή 
του  υφυπουργού  να  περάσει  τη  διάταξη,  αγνοώντας  την  αντίδραση  των  εκατοντάδων 
φοιτητών  και  αποφοίτων  των   τμημάτων  άλλων  Πανεπιστημίων  που  όχι  μόνο  αδικούσε 
κατάφορα ως προς  τα  δικαιώματά τους,  αλλά τους  υποβίβαζε  και  επιστημονικά χωρίς  να 
επιτρέπεται κάτι τέτοιο. 

Σήμερα η κυβέρνηση του ΠΑΣΟΚ οφείλει να επανορθώσει την αδικία λειτουργώντας με 
ισονομία  και  δικαιοσύνη  απέναντι  στους  φοιτητές  και  αποφοίτους  των  Τμημάτων 
Πληροφορικής και Επιστήμης Υπολογιστών όλων των Πανεπιστημίων.

Γι’  αυτό  παρακαλούμε να δείτε  το  θέμα και  εφ’  όσον  συμφωνείτε  σας  προτείνουμε να 
αποστείλετε στο Παιδαγωγικό Ινστιτούτο τα προγράμματα Σπουδών των σχετικών Τμημάτων 
όλων των Πανεπιστημίων,  προκειμένου  το Παιδαγωγικό Ινστιτούτο να γνωματεύσει για την 
παιδαγωγική  επάρκεια  των  αποφοίτων  και  στη  συνέχεια,  αν  επιβεβαιωθεί  ότι  υφίσταται 
πράγματι  η  αδικία,  την  οποία  σας  επισημαίνουμε,  να  προχωρήσετε  στις  απαραίτητες 
νομοθετικές ρυθμίσεις για την αποκατάσταση της δικαιοσύνης. 

Με εκτίμηση,

Βασίλης Κεγκέρογλου

Μιχάλης Παντούλας

Μιχάλης Τιμοσίδης


